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Naše radniční periodikum Libčické noviny (LN) vychází v současné po-
době více jak deset let, a nastal čas změny. Změna v LN bude postupná 
a bude provedena jak obsahově, tak organizačně. Je nesporné, že vůdčí 
osobností LN byla a je Hannah Bartíková, která nadále zůstává šéfre-
daktorkou. Za její dlouholetou činnost v LN jí patří dík našich čtenářů  
i vedení města. 
Jsme moderní město a potřebujeme kvalitní noviny, jež poskytnou seriózní 
zprávy z radnice, poskytnou prostor pro názory ostatních občanů a zastu-
pitelů. 
V Libčicích ale nežijeme jen radničním periodikem. Nedávno jsme dokon-
čili strategický plán města, který postupně naplňujeme. Jeden z hlavních 
úkolů je pořízení nového územního plánu (ÚP) města Libčice nad Vlta-

vou. Vybrali jsme pořizovatele ÚP a sestavujeme zadání. Nový územní 
plán je nutné pořídit jak s ohledem na potřebnost, tak na podkladě usta-
novení zákona. 
Připravujeme architektonickou soutěž na podobu náměstí Svobody, centra 
města a budovy městského úřadu. Rovněž investice do majetku pokračují. 
Pracujeme na rozšíření kapacity základní školy, probíhá oprava kanaliza-
ce v kolonii, byla opravena budova kotelny na sídlišti Sahara, bylo uvedeno 
do provozu parkoviště u nádraží v Libušině ulici. Provedli jsme opravy v 
budově základní školy. Pracujeme na realizaci komunikace z náměstí Svo-
body do prostoru nad koupalištěm, včetně přípravy sítí a zasíťování měst-
ských pozemků v lokalitě. Připravujeme opravu stoky dešťové kanalizace. 
Léto je pryč a začínáme s přípravou na nové investice města na rok 2020. 
Rok z pohledu investic uběhl jako voda a město se zásluhou tvrdé práce 
koalice pod palbou kritiky opozice posunulo o pěkný kus 
kupředu. 
Přeji vám klidné dny babího léta.

Ing. Pavel Bartoš, MBA 

Pietní akt ke 101. výročí ukončení 1. světové války
25. října ve Vltavské ulici v 11:00
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   2.  10. Ruční práce
   9. 10. Procvičování paměti
16. 10. Posezení u kávy a čaje
23. 10. Ruční práce

Barnes, J.: Jediný příběh, ODEON 2019
Dahl, R.: Karlík a velký skleněný výtah, PIKOLA 2019
Fučíková, R.: Dobrých 100. Nejlepší okamžiky sta let republiky,      
                             Euromedia 2018 
Holasová, Fr.: Kde domov můj, příběh hymny, Albatros 2018 
kolektiv autorů.: Rychlé šípy a jejich úžasná nová dobrodružství, 
                                     Akropolis 2018
Slívová, L.: Charlota. Žena T. G. M., MF 2018
Šorel, Kocián, Kolmann: Vzduch je naše moře, historie českého 
                   a československého letectví v komiksu, 
                   Argo 2018

8. JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA 
PROBĚHLO ÚSPĚŠNĚ
Dne 11. září 2019 se uskutečnilo řádné jednání zastupitelstva měs-
ta. Schválený program byl následující:
• Přijetí dotací
• Rozpočtové opatření 3/2019
• Čerpání rozpočtu k 30. 6. 2019
• Žádosti občanů o koupi pozemků
• Informace o zpracování zadání nového územního plánu
• Zprávy z výborů města
• Různé
V ekonomickém bloku programu jsme odhlasovali usnesení o při-
jetí dotace od krajského úřadu pro ZŠ Libčice nad Vltavou z ope-
račního programu potravinové a materiálové pomoci ve výši Kč  
71 535,45. Referoval Ing. Pavel Bartoš, MBA.
Předsedkyně finančního výboru Ing. Zuzana Bělohradská před-
nesla návrh rozpočtového opatření 3/2019 našeho města s celko-
vými výdaji ve výši Kč 81 368 440 a celkovými příjmy ve výši Kč  
81 368 440. Usnesení bylo přijato.

Ing. Zuzana Bělohradská přednesla poté informaci o čerpání 
rozpočtu města k datu 30. 6. 2019 s celkovými příjmy ve výši Kč  
59 087 188 a s celkovými výdaji ve výši Kč 276 446,89, včetně za-
pojení zůstatku z roku 2018. Čerpání rozpočtu města bylo vzato 
zastupiteli na vědomí.
V dalším bloku jsme přijali čtyři usnesení, ve kterých jsme odsou-
hlasili odprodej pro město nevýznamných pozemků malých vý-
měr občanům našeho města.
V další části jednání zastupitelstva jsme podali zastupitelům infor-
maci o zpracování zadání nového územního plánu města. Zastupi-
telstvo vzalo informaci na vědomí.
V závěru jednání předseda kontrolního výboru Lukáš Reichel, 
předsedkyně finančního výboru Ing. Zuzana Bělohradská a před-
sedkyně výboru rozvoje města Ing. Petra Pelešková přednesli zprá-
vy o činnosti výborů. Zprávy vzalo zastupitelstvo na vědomí.
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno po bodu různé.

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta

Vítání občánků
7. 12. 2019 se pod záštitou 

vedení města Libčice nad Vltavou
uskuteční akt vítání dětí, 

které se narodily v období 
od 15. 4. 2019 do 15. 10. 2019.

Pokud máte zájem, aby vaše děťátko bylo přivítáno
mezi občany našeho města, sdělte prosím 

nejpozději do 15. 11. 2019
na Městský úřad Libčice nad Vltavou

jméno a příjmení dítěte, 
datum jeho narození a svou adresu

 buď e-mailem na adresu matrika@libcice.cz, 
osobně u paní Janáčové 
nebo telefonicky na čísla 

233 101 651, 233 101 656.

Pozvánka s přesným časem bude včas zaslána.

Podmínkou slavnostního obřadu 
je trvalý pobyt dítěte v našem městě!

Markéta Janáčová, matrikářka
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TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v roce 2019

SOBOTA
 

 12. října

 9. listopadu

Kontejnery budou od 8:00 do 12:00 umístěny na těch-
to místech:

Libčice n/Vlt. - křižovatka ulic Nerudova, Palackého,  
  Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt. -  Kralupská
Letky  -  Letecké nám.
Chýnov  -  ul. Ke Studánkám
Chýnov  -  Sídliště Pod Saharou k čp. 705 (vedle dětského hřiště)

Termíny svozu BIO popelnic

 7. 10. 2019        41. týden

 21. 10. 2019        43. týden

NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN MĚSTA

Městský úřad Libčice nad Vltavou 
dne 16. září 2019 

zveřejnil vyhlášku 01/2019
 týkající se návrhu zadání 
nového územního plánu

 města Libčice nad Vltavou. 

Tato vyhláška byla zveřejněna 
na elektronické desce města 

a v mimořádném tisku 
doručeném do schránek občanů.

http://www.libcice.cz/urad/elektronicka-uredni-deska.html

Městský úřad Libčice nad Vltavou 

hledá

PRACOVNÍKA 
- do čety na úklid a údržbu města.

Bližší informace u tajemníka MěÚ:
Ing. Roman Dědič

tlf.: 233 101 653

E-mail: tajemnik@libcice.cz

AUTOVRAKY
Od vánočního slibu ministerstva dopravy na změnu v legis-
lativě týkající se autovraků uplynulo téměř 9 měsíců, a kde 
nic tu nic. Po měsíci a půl od mého dotazu na ministerstvo 
nepřišla žádná odpověď. 
Předběžně vyslovené pasáže nové úpravy znějí pro nás velice 
příznivě, protože bychom mohli řešit nejen autovraky, které 
momentálně ve městě ani nemáme, ale i odstavená vozidla, 
zjevně nepoužívaná i nepojízdná, která ovšem za stávající zá-
konné úpravy nejsou považována za autovraky. 
Konkrétně vozidlo, které nemá více jak 6 měsíců STK by 
bylo možné do 3 dnů odstavit z komunikace a po dalších lhů-
tách jej zlikvidovat. Největší výhodou tohoto ustanovení by 
byla velice krátká lhůta a jasná kvalifikace toho, které vozidlo 
nemá na komunikaci co pohledávat.
Nyní nám nezbývá nic, nežli postupovat dle současné, velice 
zastaralé legislativy, která definuje autovraky a postup zhruba 
takto:
Zákon vychází z předpokladu, že i vrak, tedy technicky ne-
způsobilé vozidlo, lze opravit. Technická nezpůsobilost vra-
ku tak není stav neměnný, lze jej změnit, tedy je možné vrak 
opravit. Pak se již o vrak jednat nebude a vozidlo bude opět 
technicky způsobilé.
Vrakem je takové vozidlo, jehož případná oprava, obnovení 
technické způsobilosti by si vyžádalo výměnu, doplnění nebo 
opravu podstatných částí jeho mechanismu či konstrukce.
Závady musí být zjevné, na první pohled viditelné. Například 
tedy auto vyhořelé, zcela zdemolované nebo takové, ze které-
ho zbývá jen torzo. Fakt, že auto nemá registrační značku, má 
propadlou technickou prohlídku, podhuštěné pneumatiky, 
vysklená okna nebo je plné odpadků, není důvodem pro jeho 
odtažení. Platná legislativní úprava tak vše komplikuje.

Ing. Roman Dědič, tajemník
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Reakce na článek Ing. Romana Šebla, zastupitele Libčického 
občanského spolku LOS v LN 8/2019, v kterém autor podrob-
ně popisuje, jak zastupitelé za LOS a ODS připomínkovali na 
ČD současný vlakový jízdní řád. 
Se zájmem jsem si přečetl článek zastupitele za LOS v srpnových 
Libčických novinách, ve kterém se vyjadřuje k tématům úpravy 
jízdních dob vlaků a možnosti úpravy taktu v osobní dopravě ze 
30 na 15 minut.
Jak jsem již zmiňoval v minulých letech, jízdní řád je kompromi-
sem možného – průsečík mezi požadavky jednotlivých objedna-
vatelů a možností infrastruktury. Jinak řečeno propustností že-
lezničních tratí. Je třeba říci, že existují vlaky s různým zařazením 
a přednostmi v osobní i nákladní dopravě - důležité hledisko při 
tvorbě jízdního řádu pro určitou konkrétní železniční trať a prová-
zanost na celou síť.
Vraťme se ale k trati procházející naším městem. V první řadě je 
třeba zmínit důležitý fakt, že kapacita tratě je tzv. vyprodána. Jedná 
se o velmi frekventovanou, důležitou páteřní spojnici do Německa 
a dalších států Evropy s velikou vytížeností obou typů doprav. 
Je tedy v současné době možné krátit interval jízdních dob osob-
ních vlaků z 30 na 15 minut? Z veřejně dostupných zdrojů se do-
zvíte následující informace. 
V plánu dopravní obslužnosti Středočeského kraje v části střed-
nědobý výhled po roce 2020 se pro trať 090 Praha – Ústí nad 
Labem – Děčín píše následující:
„V souvislosti s výstavbou nové vysokorychlostní tratě Praha – Lovosice 
se předpokládá odklonění vlaků dálkové dopravy na tuto novou trať,  
a tím zvýšení kapacity stávající trati, na které bude možné zavést kratší 
interval příměstské dopravy, tzn. z dnešního intervalu 30 na 15 minut 
v rámci dopravní špičky. V úvaze je i možnost zavedení zrychlených 
spěšných vlaků mezi Prahou a Roudnicí.“ 
To zní sice dobře, ale do dnešního dne žádná výstavba nové tratě 
nezačala. Z tohoto pohledu tedy není možné krátit intervaly ob-
služnosti v osobní dopravě. Nicméně IDSK a jeho partneři pracují 
na aktualizaci dopravní koncepce pro naši oblast, jež může postup-
ně přiblížit okamžik zavedení nového taktu v osobní dopravě na 
15 minut. Po jednání s IDSK a předložení článku v LN jsme získali 
následující stanovisko:
„Integrovaná doprava Středočeského kraje (IDSK), která je příspěv-
kovou organizací Středočeského kraje a je pověřena zastřešováním 
objednávky veřejné linkové a drážní dopravy, byla kontaktována ze 
strany města Libčice nad Vltavou k vyjádření se k podnětům občanů k 
novému jízdnímu řádu na železnici.
Plánování jízdních řádů na železnici v sobě nese více problémů než je 
tomu u autobusové dopravy, a tak nelze vždy posunout časy odjezdů 
dle všech žádostí i potřeb. Zapotřebí je především se vyrovnat s infra-
strukturálními požadavky a zároveň i s objednávkami ostatních ob-
jednatelů, respektive vlaků dálkové a nákladní dopravy. Dále je třeba 
stanovit přestupní uzly, ve kterých má být zaručena garance přestupů 
do, nebo z více směrů. Díky tomu, že se v příměstské dopravě dodržuje 

systém intervalové dopravy, který má hlavní výhodu srozumitelnos-
ti pro veřejnost, není ve všeobecném zájmu se od něj odklánět, pokud 
tomu nebrání jiné technickoprovozní problémy (např. obraty souprav, 
snížená rychlost soupravy, kapacitní možnosti dané tratě, dojetí vlaku 
přednostní kategorie apod.).
Ohledně prodloužení tzv. městské linky vám musíme sdělit, že linka je 
objednávána a financována výhradně hl. m. Prahou, a to prostřednic-
tvím organizace ROPID. Její účel slouží primárně pro obsluhu měst-
ských částí hlavního města Prahy. Cílová stanice Roztoky u Prahy, kte-
rá se nachází na území Středočeského kraje, je právě pouze z důvodu 
infrastrukturální náročnosti, kdy nelze bezproblémově změnit směr 
jízdy vlaku na železniční zastávce Praha-Sedlec. Případné prodlouže-
ní městské linky by znamenalo nový smluvní vztah a zároveň značné 
finanční zatížení rozpočtu Středočeského kraje, se kterým se minimál-
ně pro příští rok nepočítá, a to hlavně zejména z důvodu pokračujících 
integrací celého Středočeského kraje. Zároveň linka S4 v oblasti Libčic 
nad Vltavou nevykazuje kapacitní problémy, které jsou registrovány 
právě na území hlavního města, a to je i jeden z důvodů, proč městská 
linka byla zavedena.
Časové polohy hlavního taktu jsou přizpůsobeny vlakům dálkové do-
pravy, které objednává Ministerstvo dopravy ČR, a to sice ve stanici 
Kralupy nad Vltavou tak, aby došlo k přestupní vazbě z/do regionální 
dopravy a obráceně. Tato vazba je pak postupně přenášena i na území 
Ústeckého kraje.
Vlaky Os 9611 a 9615 jsou pouze posilové spoje, z tohoto důvodu jsou 
vytrženy v daném úseku ze základního taktu, a to jen proto, aby se 
daný jízdní řád v těchto polohách dal provozovat v závislosti na ostatní 
druhy dopravy a zároveň v Roztokách u Prahy byl dodržen takt společ-
ně s městskou linkou. Sp 1495 primárně slouží pro občany dojíždějící 
do Prahy bez přestupu, bydlící na území Louny – Slaný – Kralupy nad 
Vltavou, jeho zastavení v Libčicích nad Vltavou je toho času pouze bo-
nusem.
Věříme, že uvedené skutečnosti přijmete s pochopením. Zároveň vás 
můžeme utvrdit v tom, že kapacitní možnosti souprav jsou pravidelně 
sledovány a zohledňovány při tvorbě jízdních řádů. Dále chceme říci, 
že trať 090 je vnímána jako klíčová, a proto se zde počítá se zahuště-
ním provozu v budoucnu i v regionální dopravě, a to včetně nových 
jednotek, na které dopravce vypisuje v současné době výběrové řízení. 
Předpoklad jejich nasazení je nejdříve v roce 2024, a to včetně vyhod-
nocení případného zkrácení intervalového času, tedy z 30 minut na 15 
minut ve špičkových časech. Dalším důležitým faktem je konverze na-
pájecí soustavy trakčních vozidel.“
Město Libčice nad Vltavou se problematikou zlepšování do-
pravy autobusové a železniční pravidelně zaobírá. Z výše uve-
deného je zřejmé, že zkrácení intervalu na 15 minut podléhá 
dlouhodobému vývoji. Je třeba méně politikařit a nezneužívat 
pro občany citlivá témata ve svůj prospěch a raději více sledo-
vat zdroje dostupných informací, kde jsou použita známá fakta  
o daném problému. 

Jaroslav Čermák, správa majetku

VLAKOVÝ JÍZDNÍ ŘÁD A JEHO MOŽNÉ ZMĚNY

Foto: Hannah Bartíková
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Na základě novely veterinárního zákona č. 302/2017 Sb. jsou 
majitelé psů v ČR povinni od 1. ledna 2020 označit svého psa 
mikročipem.
Koho se to týká?
- Všech psů, protože povinné očkování proti vzteklině bude plat-

né jedině tehdy, bude-li pes zároveň očipován.
- Štěňata musí mít mikročip nejpozději v době prvního očkování 

proti vzteklině, tedy nejpozději v půl roce svého života.
K čemu je to dobré?
- Zjednoduší se identifikace psa ze strany kontrolních orgánů jako 

je SVS, PČR, Celní správa, městská správa.
- Bude účinnější monitoring chovů a dodržování pravidel a před-

pisů.
- Zlepší se kontrola při prodeji/nákupu psů.
- Snadno se prokáže vlastnictví psa.
- Urychlí se hledání ztraceného psa.
Kdo čipování provádí?
- Soukromí veterinární lékaři registrovaní u Komory veterinár-

ních lékařů ČR.
Kolik to stojí?
- Cena jednoho čipu se podle druhu pohybuje mezi 120 - 450 Kč 

+ cena za aplikaci, která je smluvní.
Není čip pro psa zdravotně závadný?
- Jedná se o úkon srovnatelný s injekcí.
- Mikročip je umístěný v aplikační jehle a je sterilně aplikován pod 

kůži psa.
- Obal mikročipu je vyroben z biokompatibilních materiálů, na 

které organismus zvířete nereaguje jako na cizí těleso.
- Mikročip je pasivním nosičem informace, neobsahuje žádný 

zdroj energie.
- Aktivovat mikročip dokáže jen speciální čtečka.

Jaké jsou sankce za nesplnění této povinnosti?
- Pokuta činí až 20 000 korun za psa bez čipu, neboť se na něj bude 

pohlížet jako by nebyl očkován proti vzteklině.
Bude od ledna fungovat registr čipovaných psů?
- Příslušná novela nezavádí povinný zápis do jakéhokoli registru 

psů, ale u veterináře lze psa nechat označit čipem a rovnou zare-
gistrovat. 

- Povinností je pouze, aby bylo v očkovacím průkazu, či pasu psa, 
kromě očkování proti vzteklině zapsáno i číslo čipu.

Má-li pes očkování proti vzteklině platné do r. 2021, musí se či-
povat v r. 2019?
- Povinnost mít čipem označeného psa je platná od 1. ledna 2020, 

bez ohledu na to, zda má platné očkování proti vzteklině, proto 
nelze s čipem čekat na pozdější přeočkování, neboť by jeho do-
savadní očkování bylo považováno za neplatné.

Kdo bude provádět kontroly?
- Státní veterinární správa.
Vztahuje se tato povinnost i na kočky, či jiné domácí mazlíčky?
- Ne, čipování je povinné jen pro psy.
Jak je to s čipováním zvířat při cestách do zahraničí?
- Cestujete-li se svým psem, kočkou či fretkou do za-

hraničí, musí být v souladu s evropskou legislativou 
též označeni čipem.                         Hannah Bartíková

zdroj: web Státní veterinární správy

VYJÁDŘENÍ MÍSTNÍHO VETERINÁŘE:
Označení mikročipem je rychlý a téměř bezbolestný úkon do 
podkoží na levé straně krku. Mikročip je velikosti drobného 
zrnka rýže. Úkon a registrace trvá maximálně 10 minut. Cel-
ková cena za úkon+registraci je 650 Kč.      MVDr. Július Punka

POVINNÉ ČIPOVÁNÍ PSŮ 
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O potřebě rekonstruovat Libčické noviny (LN) vedeme 
ve vedení města delší dobu diskusi a v posledních měsí-
cích chystáme i konkrétní kroky, jak takových změn do-
sáhnout. Cílem naší snahy je, aby byl obsah Libčických 
novin pro čtenáře co nejzajímavější. 
Volání po změně LN se ozývá i ze strany opozice. Jablkem 
sváru je ovšem, jak změna v LN bude provedena. Spolek 
LOS se domnívá, že jedinou cestou je řešit LN na řádném 
zastupitelstvu města, které LOS nechal svolat, jež se ale již 
dvakrát z různých důvodů nesešlo. Dvakrát jsme nabídli pra-
covní zastupitelstvo, které ovšem LOS odmítl. Domníváme 
se totiž, že shodu o nové podobě novin řádné zastupitel-
stvo nepřinese, neboť to má primárně přijímat či nepřijímat 
usnesení, která jsou předem prodiskutována radou města  
a poté předložena zastupitelstvu k projednání. To se v tomto 
konkrétním případě nestalo, neboť LOS odmítl své návrhy 
předložit radě města, čímž vznikla neřešitelná situace. Před 
vlastním projednáním na zastupitelstvu je podle nás potře-
ba udělat hodně práce. Věříme, že práce menší skupiny, která 
bude spolupracovat s odborníky jako je grafik atd., je správ-
nou cestou, jak začít pracovat na změnách v LN, které pak 
budou představeny zastupitelům. 
Je třeba říci, že LN jsou v kompetenci rady města a redakční 
rada plní funkci poradního orgánu rady města, stejně jako ko-
mise. Rada města v současné době připravuje ve spolupráci 
s tvůrci novin aktualizaci statutu LN a s grafikem jedná na 
změnách grafického vzhledu. Tento návrh bude v dohledné 
době po schválení v radě města předložen zastupitelstvu na 
vědomí.

Na tomto zcela zákonném postupu se však s opozicí zásad-
ním způsobem neshodujeme. Zástupci LOS nerespektují 
kompetenci rady města, ani naše vstřícné návrhy na uspořá-
dání pracovního zastupitelstva a trvají na projednávání otáz-
ky LN na řádném zastupitelstvu, ke kterému však nepředloži-
li odpovídající podklady, s kterými by se dalo pracovat. 
Je nám líto, že se záležitost kolem LN, které by měly sloužit 
především jako informační platforma o dění ve městě, po-
litizuje a podle našeho názoru se to dostalo do iracionální 
roviny. Mít odlišné názory na věc je normální a přirozené. 
Ač jsme opozicí někdy napadáni, že názorovou různorodost 
potlačujeme, není tomu tak. Naší snahou je i do budoucna 
pro čtenáře tvořit kvalitní periodikum, které bude poskytovat 
maximální objem objektivních a aktuálních informací o dění 
ve městě. Nechceme, aby se LN staly jen permanentním poli-
tickým kolbištěm plným žabomyších válek a urážek. 
Jsme si vědomi toho, že vás, coby čtenáře, tyto naše neshody 
nejspíše nezajímají, neboť chcete mít každý měsíc ve svých 
schránkách kvalitní noviny, které jsme povinni vydávat. Opo-
ziční zastupitelé ale velmi stojí o to, aby se i běžné organizač-
ní záležitosti diskutovaly na veřejnosti, a tak jsme nuceni se  
k tomu také vyjádřit. 
Děkujeme vám za pochopení.
Rada města Libčice nad Vltavou
  Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
  Doc. Ing. Vít Penížek, PhD., místostarosta
  Ing. Zuzana Bělohradská, předsedkyně FV 
  Ing. Petr Kosík 
  Lukáš Reichel, předseda KV 

LIBČICKÉ NOVINY
BOUŘE VE SKLENICI VODY ČI SMĚŠNÁ POLITICKÁ FRAŠKA?
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Díky finanční podpoře města vznikla aplikace Airqee, pomocí 
které můžete sledovat čistotu ovzduší v různých částech Libčic. 
Stačí kliknout na webu města na Monitoring ovzduší nebo přímo 
sem https://aq.vyhlidka.org/. 
Topná sezóna se blíží. A zvlášť v zimě mnoho měst trpí podobným 
neduhem. Špatné ovzduší či typický vesnický zimní „smrad“, říká se 
tomu mezi lidmi různě. Poloha Libčic, kdy je celé město v dolíku, 
tento jev ještě umocňuje. No a několik málo lidí, co si sem tam rádi 
udělají teplo domova pomocí PETky, lepené dřevotřísky či prostě 
jen špatným či špatně nastaveným kotlem na tuhá paliva, dokážou 
naše městečko zamořit poměrně značně. Pokud tu nějakou dobu ži-
jete, věřím, že tušíte, oč tu běží.
Zatím jsou to ale jen takové řečičky, nic konkrétního. Co znamená 
ten špatný vzduch? Co to udělá vám, případně vašim dětem, když to 
budou dýchat? Je to už moc a začnou mě a mé blízké kvůli tomu za 
20 let trápit zdravotní obtíže, nebo je to pořád ještě v normě?
Věřím, že by na tyto otázky mohl chtít odpověď i někdo další, než já. 
A tak jsem založil projekt, kterému říkám Airqee. Jde o síť čidel, která 
v reálném čase měří kvalitu ovzduší. Data z čidel jsou dostupná on-
line, a tak se na ně může kdokoliv (s přístupem na internet) podívat.
V současnosti se čidla zaměřují na znečištění v podobě mikročástic. 
Mikročástice jsou velmi malé částečky poletující vzduchem. Jejich 
původ je velmi rozmanitý, nicméně velikou měrou vznikají díky 
spalování, zvlášť z toho nedokonalého, kdy to laicky řečeno čoudí.  
U nás v Libčicích zase tolik sopek, požárů polí a podobných zále-
žitostí nemáme, takže je zdrojem spíš vliv člověka - auta bez filtru 
pevných částic, topeniště, atd. Ty mikročástice jsou tak malé, že pro 
ně není problém dostat se dýchacím ústrojím do plic a klidně až do 
krve. A tam prostě jsou. Co vám tam mohou způsobit, nechám na 
nastudování za domácí úkol.
Na Airqee aplikaci se můžete podívat na http://aq.vyhlidka.org, 

případně pomocí odkazu ze stránek města (http://libcice.cz).  
V základním zobrazení zde najdete index kvality ovzduší (AQI) mě-
řený po jednotlivých hodinách. Tento index obecně vyjadřuje vliv 
měřeného ovzduší (jak bylo řečeno, pouze z hlediska mikročástic) 
na naše zdraví. Co jaká hodnota znamená, najdete v popisu přímo 
v aplikaci.
Co je však zajímavější a v podstatě jsem kvůli tomu projekt začal dě-
lat, je zobrazení naměřených hodnot, které se provádí jednou za dvě 
minuty. Díky tomu by mohla být vidět lokální dynamika vývoje kva-
lity ovzduší. To znamená i například to, že by mohl být vidět směr, 
odkud znečištění přichází a zároveň místo, kde znečištění ještě je a 
kde už není. Ve spojení se směrem proudění vzduchu by tak mohlo 
být vidět i hrubé označení ohniska. V tomto odstavci je jistě cítit do-
sti nejistoty. To proto, že zda to opravdu funguje, nebo ne, uvidíme 
až v následující zimě.
Na toto dynamické zobrazení se lze v Airqee aplikaci přepnout  
v pravém horním rohu překlikem z AQI na PM10, PM2.5 či PM1.0. 
Tyto značky představují váhu pevných částic menších než 10, 2.5  
a 1.0 mikrometrů, a to na jeden metr krychlový v mikrogramech 
(µg/m3). PM2.5 tedy pro příklad označuje váhu mikročástic men-
ších než 2.5 mikrometru na m3.
V současné době Airqee pokrývá malou a ucelenou část Libčic. Na 
projektu pracuji sám za podpory města. Veškeré vybavení (čidla, 
web) je vyráběno převážně ručně v rámci projektu. Pokrytí celých 
Libčic v rámci svojí hobby činnosti s největší pravděpodobností 
nezvládnu. A proto, pokud by vás tato problematika zaujala, chtěli 
byste pomoct dobré věci a něco se při tom i naučit, budu rád, když 
se ke mně přidáte. Pokud byste se moc báli té technické stránky, na-
jde se tam i spoustu netechnické práce - zrovna tento článek je toho 
důkazem. Kontakt na mě, jakožto vlastně všechno, najdete rovněž na 
stránkách projektu.                                                                 Lukáš Vyhlídka

POJĎME ZLEPŠIT OVZDUŠÍ
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Libčice mají novou tradici! V neděli 8. září se na fotbalovém 
hřišti AFK v Letkách konal první sportovní den pod záštitou 
města. Touto akcí by město rádo i v budoucích letech propago-
valo všechny aktivní sporty, které se ve městě provozují. 
Po týdnech příprav se podařilo na jednom místě shromáždit 
sportovní nadšence z celých Libčic. Na rozparcelované ploše 
fotbalového hřiště se představily prakticky všechny libčické spor-
tovní a zájmové kluby, spolky a hasičský sbor. 
Sportovní den zahájil pan starosta a po celou dobu ho mluveným 
slovem profesionálně provázela Julie Menšík Čákiová ze spolku 
Malina. O žaludky malých i velkých se staral stánek na hřišti. Pře-
hlídku sladkého pečiva, dortíků a jiných laskomin zajistily dámy 
z Maliny. Malí sportovci si po sportovním výkonu pochutnali na 
párku v rohlíku a limonádě, které jim zdarma poskytlo město. Ani 
dospělí nepřišli zkrátka – po oblíbeném bramboráku se jen zaprá-
šilo. O hudební kulisu se staral DJ Pepíno. Štěstí nám přálo a celý 
den bylo krásně.
Od dvou do šesti hodin odpoledne si přišlo zasportovat na deva-
desát dětí se svými rodiči a prarodiči. Kluci a děvčata předškol-
ního a školního věku si vyzkoušeli kličkování a kopy na branku, 
cvičení s hudbou, stolní tenis, střelbu ze vzduchovky, box, karate, 

všestrannost mužů i žen a házenou. Do všech aktivit se zapojili  
i dospělí a vybrané sporty si rovněž vyzkoušeli. 
Velké poděkování patří fotbalovému klubu AFK, který poskytl 
zázemí a zkušené fotbalisty, kteří se s dětmi podělili o své doved-
nosti; Sokolu, jehož členové převezli tam i zpět množství náčiní, 
předvedli všem účastníkům svůj um a ukázali dětem, co všechno 
se s náčiním dá dělat; Malině, která si s dětmi zacvičila a předved-
la jim zajímavé hry; JSDH Libčice, která dovezla hasičské auto  
a uspořádala pro děti soutěže v požárním sportu a střelbu ze 
vzduchovky. Prostě dík patří všem, kteří věnovali svůj čas přípra-
vám a organizaci. Je potřeba zmínit, že nápad vznikl ve sportovní 
komisi města a poté se celé akce chopili členové rady města, spor-
tovní den zorganizovali a rovněž se aktivně zapojili. 
Již nyní s potěšením zveme všechny děti a dospělé na druhý 
ročník Městského sportovního dne, který se za rok bude konat 
v areálu Sokola. Akci hradilo a organizovalo město Libčice nad 
Vltavou.                                                                    

Zuzana Bělohradská, Lukáš Reichel, Vít Penížek
radní

Foto: Hannah Bartíková

MĚSTSKÝ SPORTOVNÍ DEN LIBČIC NAD VLTAVOU



ČINNOST SPORTOVNÍ KOMISE MĚSTA
Vážení spoluobčané, děti se navrátily po letních prázdninách do 
školních lavic a tím se nám definitivně přehoupl rok 2019 do 
své druhé poloviny. Proto mi dovolte v krátkosti zhodnotit čin-
nost sportovní komise v předešlých měsících letošního roku.
V lednu se uskutečnilo první neformální setkání nově zvolené 
komise, na kterém jsme jednotlivě vyslovili své představy o úloze 
komise a tím si i stanovili hlavní okruhy zaměření její činnos-
ti. Na březnovém a červnovém setkání komise se již konkrétně 
diskutovalo o hlavních bodech našich podnětů pro radu měs-
ta. Mezi ně patří především další postup při realizaci výstavby 
sportovní haly, výstavba nových volnočasových hřišť a parků pro 
občany všech věkových kategorií, využití a případná revitalizace 
stávajících dětských hřišť, zvážení možností efektivnějšího vyu-
žití sportovišť a prostorů koupaliště a v neposlední řadě spojit 
sportovní oddíly a zájmové organizace ve společných projektech 
města. 

První vlaštovkou byl Městský sportovní den uskutečněný ve fot-
balovém areálu AFK v Letkách. 
Tímto bych rád poděkoval zastupitelům města za realizaci myš-
lenky naší komise a všem zúčastněným přátelům sportu a zdra-
vého pohybu zastoupených sportovních odvětví za perfektně 
zvládnutou organizaci průběhu vydařeného sportovní odpole-
dne. Z mého pohledu se jednalo o skvělou prezentaci pohybo-
vého vyžití dětí i rodičů v našem městě a velmi dobře fungující 
spolupráci všech zúčastněných organizací. 
Závěrem se sluší z mé strany poděkovat všem členům komise 
- pánům Tomáši Hykešovi, Tomáši Chrtovi, Tomáši Lisému  
a Jiřímu Lainovi za jejich dosavadní aktivní přístup k práci v naší 
komisi.
Sportu zdar

Günter Bittengel
předseda sportovní komise 
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31. srpna 2019 se malebný zámecký park v Úholičkách za-
plnil návštěvníky, kteří se zúčastnili tradičních dožínek, jež 
každoročně pořádá Asociace soukromého zemědělství Praha 
-východ/západ.
Majitel zámku Dr. Petr Svoboda ochotně otevřel bránu svého 
parku všem farmářům našeho regionu, kam patří Číčovice, Do-
lany, Holubice, Lichoceves, Svrkyně, Tursko, Úholičky, Únětice, 
Velké Přílepy, Zákolany a samozřejmě též Libčice nad Vltavou. 
Farmáři pro návštěvníky připravili chutné občerstvení a slav-
nostně předali svým starostům či zástupcům obcí, kde sídlí, krás-
né dožínkové věnce, které předtím požehnal katolický farář Petr 
Bubeníček a popřál farmářům dobrou úrodu i v roce příštím. 
Pan starosta Pavel Bartoš dovezl do Libčic věnec, který obdržel 
od u nás chvalně známého farmáře Josefa Rouse, který se specia-
lizuje na chov drůbeže. Má 1 600 slepic, takže lze předpokládat, 
že je v našem městě velmi málo rodin, které by „vajíčka od Rou-
sů“ neochutnaly.
Přehlídka traktorů a zemědělských strojů, pro děti adrenalinové 
lezení na strom s následným sešupem dolů na kladce, kterou dě-
tem přichystala firma Baobab z Únětic, už jen zpestřilo zábavu  
a vytvořilo příjemnou náladu. K tomu dobré počasí, sem tam ně-
jaké domácí zvířectvo na ukázku a trocha příjemné hudby legen-
dárního libčického harmonikáře Antonína Blína. Zámecký pán 
nešetřil úsměvy a konstatoval, že se dožínky opět vydařily.
Děkujeme za pozvání a přejeme všem středočeským farmářům 
hodně úspěchů v jejich náročné práci, která je mnohdy závislá 
na počasí, takže kéž by ten příští rok nebyl tak suchý jako letos 
a kéž by se jim vyhnuly požáry, kterých v létě bylo jenom kolem 
našeho města nezvykle mnoho.

Text a foto: Hannah Bartíková 

DOŽÍNKOVÉ SETKÁNÍ NA ZÁMKU ÚHOLIČKY
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U příležitosti 30. výročí sametové revoluce 1989 a zároveň 30 
let profesionální dráhy fotografky Lenky Hatašové jsme v září, 
časově trochu v předstihu, uspořádali v městské knihovně vý-
stavu dosud nepublikovaných fotografií, které Lenka zachytila 
svým prvním fotoaparátem atmosféru událostí 17. listopadu 
1989. O její výstavu je velký zájem, a tak jsme velmi rádi, že na-
šla prostor k tomu, aby se ve svém náročném pracovním nasaze-
ní zastavila i v našem městem, kde prožila dětství. 
Ano, Lenka Hatašová pochází z našeho města, navštěvovala zde 
základní školu a již v té době se velmi zajímala o fotografování, kte-
ré postupem času povýšila na tu nejvyšší profesionální úroveň. Ke 
svým začátkům a pořízení fotografií z r. 1989 říká:
„Oslavy výročí listopadové revoluce jsou pro mě osobně velkou emocio-
nální vzpomínkou na mé fotografické začátky. I když jsem diáky tatín-
kovi fotografovala od útlého dětství, v roce 1989 jsem poprvé zažila 
velký svět akce a reportáže. S lehkým dojetím se dívám na své záběry 
pořízené východoněmeckou Prakticou, na kterou jsem si v té době dlou-
ho šetřila. Neměla jsem tehdy prostředky na lepší techniku, a jediný 
objektiv přicházející v úvahu, byla tzv. padesátka, která je navíc pro 
pořizování reportáží naprosto nevhodná.
Nadšení, se kterým jsem celé dny pobíhala po ulicích a v noci pak vy-
volávala v temné komůrce desítky filmů, pro mě dnes ale znamená víc 
než technická kvalita snímků, které poprvé po třiceti letech vidím ve 
zdigitalizované a zvětšené podobě.“
L. Hatašová prošla coby fotoreportérka dokonce válečným bojiš-
těm na Balkáně, zeměmi Střední a Severní Ameriky i tenisovými 
kurty legendárního grandslamu. 
Její fotografie pozorný čtenář českých novin a časopisů určitě zná, 
protože se v posledních letech věnuje výhradně portrétu. Její zda-
řilé fotografie významných osobností české kultury, politiky i spor-
tu zdobí titulní stránky časopisů, přebaly autobiografických knih, 
kalendáře, obaly desek českých zpěváků či kapel, nebo například  
i fotografické vizuály k televizním kampaním. 

Od roku 2016 je držitelkou titulu Nikon Ambassador, v témže roce 
představila v pražské Nikon Photo Gallery svůj projekt portrétů 
osobností nazvaný „V jiném světle“. K dokumentární fotografii se 
navrací při svých cestách po světě jako v případech výstavních ko-
lekcí z Kuby, Francie nebo Izraele. 
Na otázku, co pro ni fotografie znamená, odpovídá: „Mnoho foto-
grafů vůbec neví, že slovo fotografie znamená „malba světlem“, takže 
Lenka maluje svým objektivem obrazy, a nutno dodat, že opravdu 
velmi dobře. 
Tak, milá Lenko, Libčice jsou na Vás pyšné, gratulují Vám k vý-
znamnému profesionálnímu výročí, děkují za zajímavou výstavu  
a přejí, jak se to u fotografů říká, „dobré světlo“!

Hannah Bartíková

LENKA HATAŠOVÁ „30“
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ZAHÁJENÍ ŠKOLNÍHO ROKU
První den nového školního roku jsme naše prvňáčky a jejich rodiče přiví-
tali na školní zahradě slavnostním zahájením. První slova patřila ředitelce 
školy a panu starostovi, kteří prvňáčky poté ošerpovali a obdarovali je 
maskotem školy - maňáskem sovičky. Letos jsme opět otevřeli dvě první 
třídy. Prvňáčkům přejeme mnoho spokojenosti a štěstí.

1.B Třídní učitelka Mgr. Kateřina Havláková                                                                                                                                                                                                                       Foto: Hannah Bartíková

1.A  Třídní učitel Petr Michalíček                                                                                                                                                                                                                                            Foto: Hannah Bartíková
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Vážení rodiče a čtenáři LN,
dnešní dospělí třicátníci si již ani neuvědomují, že i oni prošli po-
vinnou plaveckou výukou. Víme, že plavání má nejen zdravotní vý-
znam, ale spojuje i psychické, sociální a výchovně vzdělávací prvky. 
Plavání dále rozvíjí motorické dovednosti, přispívá k rozvoji pohy-
bové koordinace a má také význam při otužování. Výsledkem pak 
může být dítě, které nadšeně dovádí ve vodě a svůj kladný vztah  
k vodnímu prostředí s přibývajícím věkem upevňuje a posléze pře-
dává dalším generacím.
Jako ředitelka školy jsem chtěla pro naše děti ze ZŠ Libčice připra-
vit moderní intenzivní formu plavecké výuky. 
Dne 5. 6., tedy zhruba čtvrt roku předem, jsem prostřednictvím 
webových stránek školy nabídla rodičům žáků 2. tříd alternativu 
školy plavání pro jejich děti formou pobytového plaveckého vý-
cviku na 6 dní v novém sportovním areálu v Sušici v září nového 
školního roku.
I přes snahu dětem umožnit zažít něco nového, moderního a již 
prověřeného, se tato akce stala terčem negativních a bohužel u ně-
kterých rodičů i vulgárních reakcí. Proto jsem byla nucena tento 
pobyt pro 2. ročníky na začátku nového školního roku zrušit.
Škola plavání nám nabídla jiný termín, a to 22. 9. - pro jiné žáky 
1. stupně, kteří plavecký výcvik z omezených kapacitních důvodů 
bazénu v Kralupech nad Vltavou nemají dokončený.  Tento termín 
byl tedy nabídnut rodičům žáků 4. ročníku, nejen k dokončení vý-
cviku, ale také jako ozdravný adaptační pobyt. Bohužel rodiče opět 
většinově odmítli.
Na třídních schůzkách dne 12. 9. byl rodičům přednesen návrh na 
možnost využít další - tentokrát jarní termín. 
Stručně shrnu fakta:
• plavecký výcvik je povinný na 1. stupni ZŠ
• škola je povinna tento zakomponovat do svého ŠVP
• plavecký výcvik se realizuje na 1. stupni v rozsahu 40 vyučova-

cích hodin
• očekávané výstupy je možné plnit již v 1. období 1. stupně
• o zařazení  ročníku do výcviku plavání rozhoduje ředitel školy
• o způsobu a místě plnění plavecké výuky rozhoduje ředitel školy 

(rodiče však musí souhlasit)
Nabídková cena plaveckého výcviku v Sušici činí Kč 4 500, ale 
rodiče našich dětí by platili pouze Kč 2 500. Škola poskytuje pří-
spěvek Kč 1 500, rodiče si  dále mohou požádat u své zdravotní 
pojišťovny o podporu Kč 500 a doprava by byla zdarma, neboť 
naše škola si na to úspěšně zajistila dotaci z operačního fondu EU. 
Takže za Kč 2 500 by děti měly 6 denní plavecký výcvik, stravu, 
ubytování a animační program po dobu celého pobytu.
Pokud bychom porovnávali tyto náklady  s výdaji  za plavecký vý-
cvik v Kralupech nad Vltavou 1x týdně, musíme k částce za od-
povídající počet hodin připočítat  férově i to, co stojí rodiče dítě 
za 6 dní, pokud se stravuje doma a ve škole, případné náklady na 

dopravu dítěte do školy a ze školy, náklady na volný čas dítěte za 
stejné období atd.
Názory rodičů, tvrdící, že myšlenka intenzivní plavecké výuky je 
scestná, jsou v rozporu se skutečností. Je prokázáno, že z hledis-
ka efektivity výuky plavání je nejvýhodnější soustředěná kurzovní 
výuka, která umožňuje výuku denně, či dvakrát za den. Zejména v 
počátcích výuky je vhodná častější stimulace příslušných pohybo-
vých center. V pozdější etapě je pak možné intervaly mezi vyučo-
vacími jednotkami prodloužit. V praxi se bohužel vyskytuje nej-
častěji frekvence vyučovacích jednotek jedenkrát v týdnu, jež má 
vlivem nežádoucího účinku vyhasínajícího útlumu nejnižší efekt.
Podívejme se na vše ale i očima dítěte. Ráda bych zde zmínila zku-
šenost ředitele ZŠ Košetice:
„Již osmým rokem pořádáme tuto výuku plavání. U dětí má vždy 
úspěch. Je to něco jiného - jsou několik dní od maminek, stravují se  
v restauraci, všechny děti si to užívají. Taková trochu napínavá cesta 
do neznáma...“
Často je slyšet od některých rodičů názor, že nabízení různých 
akcí je sociálně bezohledné k těm dětem, jejichž rodiče nemohou, 
nebo nechtějí, náklady na školní akce hradit. V minulosti jsme byli 
kritizováni, že málo využíváme dotačních titulů a nabídek. Většina 
dotací je vždy spojena s finanční spoluúčastí, je to jejich princip. 
Vyřizování dotací je administrativně náročné a pracné.
Domnívám se stále, že sociálně bezohledné by bylo, kdyby naše zá-
kladní škola nenabízela štědře dotované akce svým žákům, na roz-
díl od mnoha jiných škol, které tak nečiní. Nabídka uhrazení celé 
poloviny nákladů dává dětem šanci, alespoň v některých rodinách, 
se podívat tam, kam by je rodiče soukromě nikdy nevzali. Za práci 
navíc jsou nám odměnou zážitky dětí a jejich spokojenost.
Jako ředitelka školy musím však respektovat názor většiny ro-
dičů. Děti z libčické základní školy budou tedy v dalších letech 
navštěvovat plaveckou výuku v Kralupech nad Vltavou.
Tímto se omlouvám všem rodičům, kteří o pobytový plavecký 
výcvik pro své děti měli zájem, a vážím si jejich podpory.

Mgr. Drahomíra Raveane, ředitelka ZŠ

PLAVÁNÍ JEDNOU TÝDNĚ versus TÝDENNÍ SOUSTŘEDĚNÍ

Základní škola Libčice nad Vltavou 
hledá asistenty pedagoga pro žáky 

na 1. a 2. stupni. 
 Nabízíme:
 -  částečný  i plný pracovní úvazek
 -  odpovídající platové ohodnocení
 -  benefity
 -  osobní rozvoj a vzdělání
 -  práci v malém přátelském kolektivu

NÁSTUP MOŽNÝ IHNED.

Životopis a motivační dopis zasílejte 
na emailovou adresu:

raveane@skola.libcice.cz
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Úloha na říjen je jednoduchá a krátká – bílý na tahu remizuje.
Pozice: bílý – Kd1, Ve1
  černý – Kd3, Ve5, e3

ŠACHOVÝ KOUTEK

Vladislav Tyban
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podepsaní autoři. Náklad 1600 ks, zdarma, roznáška prostřednictvím České pošty do všech libčických domácností. Uzávěrka pro příjem příspěvků vždy k 15. dni v měsíci.

PRODEJ SLEPIČEK
Drůbež Červený Hrádek

opět prodává slepičky našeho chovu typu

TETRA HNĚDÁ
DOMINANT

ve všech barvách

GREEN-SHEEL
typu Araukana 

Stáří: 14 - 19 týdnů.
Cena: 159 - 209 Kč/ks dle stáří.

Prodej:

30. října 2019 
v 10 hodin

Libčice nad Vltavou u kulturního domu.

Výkup králičích kožek
- cena dle poptávky

Bližší informace: Pondělí - Pátek 9.00 - 16.00 
na tel.: 601 576 270, 606 550 204, 728 605 840

www.drubezcervenyhradek.cz

LIBČICKÁ PLOVÁRNA
sobota 26. 10. od 19:00

RUMTORÁDI
setkání přátel trampských písní

RESTAURACE
zimní provoz středa až neděle

16:00 - 22:00
Stylová restaurace (cca 50 míst) se salonkem (50 míst) 

se zatemněním a promítacím plátnem
nabízí

příjemné prostředí pro pořádání kulturních 
a společenských akcí včetně schůzí, oslav, večírků  
svatebních hostin a besed spojených s promítáním. 

Rezervace na tlf. 732 927 799

www.libcickaplovarna.cz



PNEUSERVIS
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby, speciální. Provádíme odbornou mon-
táž a opravy pneu na nejmodernějších strojích 
s nejmodernějšími technologiemi. Odborná 
konzultace při výběru nabízeného zboží. Nabí-
zíme uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KONTAKT:
Lumír Novotný, 774 151 334,

lumir.novotny@autohouser.cz
Bohumil Houser, 731 151 341,

PRODEJ A SERVIS, 220 911 128,

AUTOSERVIS
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KONTAKT:
Josef Čížkovský, 731 151 334
Miroslav Vejbora, 731 862 462

STK EMISE, 233 910 042
servis@autohouser.cz

AUTODÍLY
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů na 
většinu automobilů ve spolupráci se značkový-
mi i neznačkovými dodavateli. Naši hlavní do-
davatelé jsou: AŠ FINANCIAL, AUTO KELLY, 
APM, ACI, ELIT, INTER CARS, MG PARTS, 
SPEI SERVIS, STAHLGRUBER, STUALARM 
a další. Po dohodě zajistíme i originální ná-
hradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KONTAKT:
Martin Franc, 739 465 534,
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731 151 337
Pavel Ondrák, 731 151 343

www.autohouser.cz
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